

TOUR DATE : 2023
FLIGHT : AIR ASIA
HOTEL : Local 4 STARS STANDARD
PRICE (ADULT) : RM3788 PER/PAX (TWIN SHARING)
Child Extra Bed RM 3368 / Child No Bed RM 3168 with 2 adults

 首席旅遊有限公司
FIRST CHOICE
TRAVEL & TOURS SDN. BHD.
TEL : (6088) 219881 TOUR HOTLINE : 012 868 3344
WWW.FIRSTCHOICETRAVELS.COM

6D5N DANANG – HUE – HOI AN – CAM THANH COCONUT VILLAGE – MY SON – BANA HILLS 岷港 – 顺华 – 会安 – 迦南岛椰子村 – 美山 – 巴拿山 6天5晚



DAY 1 –ARRIVAL DA NANG – HUE (D)

Upon arrival at Da Nang International airport, our guide and driver will meet and transfer by bus over the most spectacular Hai Van Pass to Hue, the Vietnam's former Imperial Capital. En route, pass of Ocean Clouds and the scenic **Fishing Village Of Lang Co**, enjoy the beautiful landscape and panoramic views of the clouds, sea and mountain. On arrival in Hue, visit **Incense Making Village**, enjoy **Vietnam Royal Style** dinner. Overnight in Hue.

第一天: 岷港 - 顺华 (晚餐)

到达岷港国际机场后, 由专业导游迎接, 乘车经过秀丽的海云关隘前往顺华古都, 沿途经过到陵古钓鱼村, 在此游客可以观赏雄伟, 美丽的云, 海, 山全景。到达顺华, 参观顺化沉香村, 晚餐享用越南的皇帝餐入住顺化酒店休息。

DAY 2 –HUE CITY TOUR – HOI AN (B/L/D)

Breakfast at hotel, take a private boat along the Perfume River to visit **Thien Mu Pagoda** then proceed to visit the **Imperial Citadel** - built on 1804 and recognized by UNESCO as World's Culture Heritage. Continues to visit **Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace, Forbidden Purple City, Khai Dinh Royal Tomb**. Lunch will be served at local restaurant. In the afternoon, transfer to Hoian - a major Asian trading port in the 17th and 18th centuries, dinner and overnight in Hoi An.

第二天: 顺华 - 会安 (早/午/晚餐)

早餐后, 乘坐小船参观越南出名的天母寺, 继续参观建于 1804 年的皇家宫殿, 这里游客可以欣赏特色的建筑如: 旗帜塔, 午门, 九功巨像, 太和殿, 紫禁城, 九鼎等, 继续参观启定皇帝陵墓。午餐於当地餐厅, 下午前往会安古镇, 晚餐於会安当地餐厅, 入住酒店休息。

DAY 3 –HOI AN – CAM THANH VILLAGE (B/L/D)

After breakfast, pick up from hotel, transfer to boarding the boat and travelling to **Cam Thanh water coconut village**. While the boat cruises along the river, observing beautiful Hoi An rural lives with water coconut forest in the background. After that, transfer from the main boat to the bamboo basket boat and slowly rowing to the village and enjoy interesting show. Having an opportunity to learn how to row this unique bamboo basket boat and making an art out of coconut leaves. In the afternoon, you will discover the charming of Hoi An ancient town by walking to visit a traditional **Chinese Communal House, Hoi Kien Temple, ancient Tan Ky Merchants' Houses**, the 400-year-old **Japanese Covered Bridge** & spending time in **Colorful Hoi An Local Market**, Free time for shopping at Hoi An Ancient Town. Dinner and overnight in Hoi An.

第三天: 会安 - 迦南岛椰子村 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往迦南岛椰子村, 在河上乘小船观光会安当地生活, 欣赏水椰子林的美景。之后转到竹篮船游览及欣赏一场有趣的表演。午餐后, 前往会安古镇, 游客漫步欣赏会安古城留下来的世界文化遗产如: 福建会馆, 新奇传统住宅, 400年历史的日本桥, 自由在会安古街与本地市场购物。晚餐於会安当地餐厅, 入住酒店休息。

DAY 4 –HOI AN – MY SON - DA NANG (B/L/D)

Breakfast at hotel, Transfer to visit **My Son World Cultural Heritage Site** where was formerly the centre of the Cham Kingdom. There are more than 70 constructions made of bricks and stone built between 7th & 13th century in accordance with different architecture styles. Back to Da Nang. En route, visit **Marble Mountain** and **Non Nuoc Stone Village**. Arrive Danang, visit **The Pink Church**, drive around the **Son Tra Peninsula** to admire the beauty of the whole city, visit **Linh Ung Pagoda**. Dinner & overnight at hotel in Danang.

第四天：会安 - 美山 - 岘港（早/午/晚餐）

早餐后，前往广南省的世界文化遗产越南小吴哥窟之称的美山圣地。在此，游客会观赏到1000年前建成的古寺，古塔。返回岘，途中停在五行山参观哪里的众多洞穴，佛教圣地和山水石雕村。到达岘港，参观粉红教堂，参观山茶半岛，观光岘港全城市的美丽风景，继续参观灵应寺庙，晚餐於岘港当地餐厅。

DAY 5 –DANANG – BANA HILLS (B/L/D)

After breakfast, transfer to **Bana Hills**. You have a chance to ride on a modern system of cable cars helps you get a bird's-eye view, very miraculous and attractive. You will visit some old French villas en route, as well as the suspension bridge, **Nui Chua & the Mountain Peak** (at the height of 1,487m). Continue to visit **Vong Nguyet Villa, Sakyamuni Buddha's Monument**, continue to visit **Golden Bridge**, enjoy stunning panoramic views of majestic scenery from above. After lunch, go down to Danang by cable car, shopping at **Han Market**, visit **Dragon Bridge, Han River Bridge, Love Bridge**. Dinner at local restaurant & overnight in Danang.

第五天：岘港 – 巴拿山（早/午/晚餐）

早餐后，前往巴拿山，乘坐缆车，参观法国村，峰山与山顶（在距离1487米高），继续参观望月别墅，释迦牟尼佛的纪念碑，特别是佛手桥，从上面欣赏壮丽景色的壮丽全景。午餐后，乘坐缆车返回岘港，街韩市场购物，参观龙桥，韩江桥，情人桥，晚餐於住宿岘港。

DAY 6 –DA NANG DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel. Free time until transfer to the airport for flight back home.

第六天：岘港（早餐）

早餐后，自由活动至送往机场启程回国，结束6天愉快的旅程。

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT

PRICE INCLUDE:

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Travel Insurance
- Accommodation – as hotel in the list or similar – based on TWN/DBL/TRP sharing room.
- Daily ABF and meals as mentioned in the program.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Transportation by private air-conditioner.
- 01 bottle (500 ml) of drinking water for each pax per day.
- Meals (**Vietnamese food & Chinese food**) as the tour code (B: Breakfast, L: lunch, D: Dinner)
USD 8-10 / pax/ meal
- Sampan in Perfume River to visit Thien Mu Pagoda in Hue.
- Cable car visit Bana Hill
- Basket Boat in Cam Thanh Village
- One way lift to Marble Mountain

MEALS SPECIAL ARRANGEMENTS:

1. Lobster Meals (1 Pax ½ Lobster)
2. Seafood Steamboat
3. Bana Buffet Lunch
4. Suckling Pigs (For GIT Group 15 pax up)
5. Vietnam Filter Coffee
6. DIY Cooking Class (Vietnam Spring Rolls)
7. Hoian Local Food (Cao Lau - Japanese Noodles)
8. Hoi An Chinese White Rose
9. Vietnam Garden Chicken Rice
10. Vietnam Spring Rolls
11. Vietnam French Bread
12. Royal Dinner in Hue

PRICE EXCLUDE:

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses